
 

  

 

Protokoll 

    

 Möte:   Styrelsemöte för Södra Norrlands Flygsportförbund (SNFSF)  

 Plats:   Digitalt möte – Microsoft Teams 

 Tid:   Måndag 2021-11-01 kl 18.00-19.00 

 

Närvarande:  

Anders Dillner  Ordförande  Sundsvalls Segelflygklubb 

Anders Eriksson  Kassör   Matfors Modellflygklubb 

Bertil Andersson  Sekreterare  Östersunds Flygklubb 

Mikael Nässen  Ledamot  Östersunds Segelflygklubb 

 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Dillner hälsade deltagarna välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Mötet beslutades att godkänna föreslagen dagordning. 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll, 2021-10-04, gicks igenom. 

Bertil återkommer med vilka som kan ha inloggning till idrottonline så kan vi göra ett kort 

genomgång via teams om hur man kommer igång med lärgrupper i Jämtland /Härjedalen  

I övrigt så beslutade mötet att justera samt lägga protokollet till handlingarna. 

 

4. Ekonomisk rapport 

Kassören Anders Eriksson informerade om att inga händelser har skett på konton sedan 

föregående möte. 

Totalt i kassa finns idag 201660 kr 

 

5. Strategi 2025, aktuella aktiviteter/utbildningar mm 

 

Status på projektet Strategi 2025 följdes upp. 

Ordföranden informerade om att FSF kommer att hålla workshops under hösten inom 

området ”Flygsport för barn och ungdom”. Det har även en direkt knytning till årets 

föreningsbidrag från FSF. Då detta kan anses ingå under rubriken ”Ett stärkt ledarskap” i 

SNFSF Strategi 2025 beslöts att kontakta ett antal flygsportföreningar i distriktet för att 

pusha för dessa workshops. 

 

 

  



 

5. Forts.. Strategi 2025, aktuella aktiviteter/utbildningar mm 

 

Uppdatering enligt uppdrag att kontakta följande föreningar: 

 

Östersunds Fallskärmsklubb: Bertil jobbar vidare med ÖFSK. 

Åre Skärm- och Drakflygarklubb: Anders D har försökt få tag i Helena, jagar vidare. 

Mellansels Flygklubb: Anders E, Jobbar vidare och återkommer. 

Graninge Modellflygklubb: Anders E, Jobbar vidare och återkommer. 

Sollefteå Flygklubb: Anders D, Är nu kontaktad och vidtalad. 

Ånge Flygklubb: Anders D, Är nu kontaktad och vidtalad. 

Sundsvalls Fallskärmsklubb: Anders D, har idag ytterst liten verksamhet och kommer inte att 

anmäla sig till någon workshop. 

Sundsvalls Flygsällskap: Anders D, svarar att de är osäkra på hur dom gör. 

 

Andra workshops som knyter an till rubriken ”Den moderna föreningen engagerar” kommer 

i FSF regi efter årsskiftet. Det handlar då om digital kommunikation, möten mm. 

 

Övriga områden inom Strategi 2025 är inte påbörjade ännu. 

 

6. Deltagande i RF SISU möten i SISU. 

Västernorrland kommer att kalla till SDF träff i höst, två dagar fredag kväll och lördag, 

26-27/11. Anders D och Anders E är anmälda till detta. 

Jämtland och Härjedalen kör ett kvällspass 25/11, där man kan deltaga på plats men även 

digitalt, ca två timmar. Vi ser gärna att någon från Jämtland-Härjedalens deltar på detta. 

Deltagande på dessa möten är obligatorisk för att erhålla fullt bidrag från respektive RF 

distrikt.  

 

7. Bidragsansökan 

Ansökan om bidrag har inkommit från Sollefteå flygklubb, avseende transport av deras 

segelflygplan ASK från Sollefteå till Stöde. Flygplanet har nyttjats i Stöde vid utbildning av 

segelflygare under 2021. 

Beslut: Styrelsen beslutade att bifalla bidragsansökan till Sollefteå flygklubb om 1125 kr. 

 

8. Övriga frågor 

 

Driftsättning av RTC av Östersundstornet.  

Mikael Nässen tog upp införandet av RTC på Östersunds tornet som skall ske 2021-12-02. 

Östersunds tornet skall då fjärrstyras från Stockholm ATC. 

Diskussion och orientering gjordes inom styrelsen varvid farhågor som inskränkningar av 

nyttjandet av luftrummet lyftes. 

Vi följer utvecklingen inom området framgent. 

 

Kivra idrottsbrevlåda 

Det kommer att införas kivra idrottsbrevlåda där Flygsportsförbundet är först ut med detta. 

 

Återstartsbidrag mun mot mun metoden. 

Mun mot mun metoden innebär att man ringer upp de som varit aktiva under 2018, 2019, 

2020 men ej under 2021 och förklarar för dem att de är saknade och att vi gärna vill se dem 

tillbaka igen. 

 

 

 



9. Nästa styrelsemöte 

Nästa möte torsdagen 2021-12-09  klockan 18:00 

 

10. Mötets avslutande  

Ordförande Anders D tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat  

 

  

 Vid protokollet           Justerat av styrelsemöte  

  

 Bertil Andersson         _________________________  

 

 

 

 

 


